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Förslag till beslut
Ordföranden föreslår kommunstyrelsen att besluta att ge stadsbyggnadsförvaltningen i 
uppdrag att vidta ett antal åtgärder för göra våra vägar mer säkra utanför våra skolor. Den 
totala summan för åtgärderna föreslås att bli 220 000 kronor och belasta budgetmarginalen 
2021.

Ärendet
Som kommun har vi ett extra ansvar att se till att våra barn och ungdomar kan känna sig 
trygga och säkra på vägen till och från skolan.

Därför föreslår vi att stadsbyggnadsförvaltningen använder 220 000 kronor från 
budgetmarginalen för att vidta ett antal åtgärder snarast möjligt för att säkra 
trafiksituationen utanför kommunens skolor. Dessa åtgärder omfattar bland annat 
uppmålning för att tydliggöra övergångsställen, cykelbanor, gångbanor och där de möts med 
andra trafikslag, så att osäkerheter minskar. Förtydligande skyltning och digitala 
hastighetsskyltar är också med på listan över åtgärder som ska vara geografiskt utspridda 
och orienterade runt skolor och vanliga stråk för att ta sig till skolor. Under nästa år kommer 
stadsbyggnadsförvaltningen fortsätta arbetet med att göra våra skolvägar säkrare utifrån de 
utredningar som gjorts både inom barn- och utbildningsförvaltningen och 
stadsbyggnadsförvaltningen.

Adam Reuterskiöld
Kommunstyrelsens ordförande
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